
Nic není jen černé, ani jen bílé (kromě Izraele) 
 

Patrick Abram Seale byl britský novinář a autor, který se specializoval na Blízký 

východ (zemřel v roce 2014). Co by korespondent pro The Observer publikoval 

autorské rozhovory s mnoha blízkovýchodními vůdci a osobnostmi.  

 

Kromě jiného také napsal: „Jádrem izraelské bezpečnostní doktríny je zastrašování - 

jednostranné, výhradně izraelské zastrašování. Izrael si přivlastňuje naprostou volnost 

udeřit a nikdy nebýt "udeřen". Ona doktrína staví na brutální síle a odmítá jakoukoliv 

jinou formu. Izrael je v naprosté opozici vůči regionální rovnováze sil, nic ho nepřinutí 

ke zmírnění jeho akcí." 

Svatá pravda, zlatá slova. Znovu po nesčetněkráté opět pozorujeme Sealeho výrok v 

praxi. Izrael před pár dny vojensky jednoznačně "jednostranně" napadl íránský 

konzulát v Damašku, Írán v noci ze včerejška na dnešek v avizované odvetě udeřil.  

 

A mezinárodní reakce? Klasické. 

 

Generální tajemník OSN Antonio Guterres v prohlášení na síti X uvedl: „Důrazně 

odsuzuji vážnou eskalaci, kterou představuje rozsáhlý útok Íránské islámské republiky 

dnes večer na Izrael. Vyzývám k okamžitému zastavení těchto nepřátelských akcí. Jsem 

hluboce znepokojen velmi reálným nebezpečím ničivé eskalace v celém regionu. 

Vyzývám všechny strany, aby projevily maximální zdrženlivost a vyhnuly se jakékoli 

akci, která by mohla vést k velkým vojenským konfrontacím na mnoha frontách na 

Blízkém východě. Opakovaně jsem zdůrazňoval, že ani region, ani svět si nemohou 

dovolit další válku.“  

 

Problém je v tom, že tu počáteční, prvotní eskalaci v této standardně konfliktní oblasti 

má na svědomí Izrael tím Damaškem. Přesně, jak říká Seale... "jednostranné, výhradně 

izraelské odstrašení." 

 

Probudili i dědu v Bílém domě a podepsali ho pod následující reakci: „Náš závazek 

k bezpečnosti Izraele proti hrozbám ze strany Íránu je pevný.“  

 

Nemá smysl přidávat další vyjádření kolektivní sionistického Západu a USA. 

 

Já tím chci sdělit něco jiného - že totiž mezinárodní politika (= svět jako takový) 

nebude nikdy v pořádku, pokud bude v každodenní praxi aplikovat černobílé 

pravidlo, poněvadž nic na světě, natož v takových konfliktech, není černé ani bílé.  

 

Podívejte se na Ukrajinu. Minimálně od 2014 do února 2022 hrál Západ s Ruskem 

bago. Doslova s ním vyjebával, to se mírněji vyjádřit nedá. Tato skutečnost jako by 

však neexistovala a konflikt se posuzuje a hodností od 22. února, kdy Moskva spustila 

speciální vojenskou operaci. 

 

Co z toho plyne? Že nedioptrické brýle při nepoškozeném, normálně funkčním zraku, 

zkreslují..., což, pánové Fialo, Korčoku, Pospíšile...? 

https://twitter.com/antonioguterres/status/1779300122922217480


(zde: https://www.iportal24.cz/nazory/tajemstvi-kulatych-obroucek/). To je objev na 

Nobelovku... 
  
 


